
 
Referat Styremøte 14.september 

 
Tilstede:    Gunn Hege Hardus   Jan Syvert Bråthen 
         Peter Kirsebom   Britt Hansen 
         Anders Hybertz   Terje Pedersen 
         Jon Ivar Ødegård 

 

  
• Nytt fra leder: 

-Frifondmidler: Det skal søkes om. Kan brukes i fht. nye skiver til 22 kal, 
som ofte brukes av barn og ungdom. 
-Gratis masser: Det skal være rene masser, så uønsket vegetasjon og 
forurensing unngås. Volden mellom rifle- og compakbanen skal 
forlenges. Prøve å få gjort dette i høst. 

• Nytt fra kasserer: 
-Bra inntekter fra riflebanen. 
-Faktura fra elektriker: kr 72 000. Nødvendig oppdatering av det 
elektriske anlegget på riflebane, haglebane og klubbhus.  
-Faktura på skyteskiver 22 kal og 3 monitorer : kr 135 000 
-Avtale vedrørende brøyting. 

• Nytt fra sekretær: 
-Må vaske i klubbhuset hver uke, siden det er i bruk av mange personer, 
minimum 4 dager i uka. Det brukes både på dagtid og kveldstid.  

• NM Compak har blitt gjennomført. I forbindelse med NM har vi  fått 
ryddet og freshet opp store deler av anlegget. Vi har fått på plass nytt 
skilt og logoen til Andebu JFF på veggen, klubbhuset. Det ble et vellykket 
samarbeid med Team Hagleskyting, og det ser ut til at vi kommer til å 
sitte igjen med et pent overskudd. 

• Møter med hagle- og rifleutvalg i november. Leder vil informer om 
diverse innen HMS samtidig.  

• Nye betalings-terminaler: De gamle terminalene fases ut i 2024, og må 
derfor skiftes ut. Vi skal innhente tilbud på nye. 
 



• Nye duer: Styret er enige om at vi beholder lageret med duer, som ble 
kjøpt inn til NM Compac. 

• Dugnad inn i vedtektene?  Andebu JFF har store bygningsmasser og store 
områder som må vedlikeholdes, og over år har vi sett at veldig få dukker 
opp på dugnader for å vedlikeholde anlegget. Leder ønsker at styret 
fremmer forslag på årsmøte at alle medlemmer som ikke sitter i styret 
eller utvalg må bidra på 1 årlig dugnad, eller betaler en liten sum for å 
slippe. Disse pengene vil da øremerkes vedlikehold av anlegget, og 
brukes til å leie inn folk til å gjøre de jobbene det er behov for.  

• Gjennomgang av datoene for stevnene på riflebanen i 2024 utført.  
• Dugnader:  Vi må klargjøre hagle- og riflebane for vinteren. Det ligger en 

del skrot rundt omkring på området, som må fjernes.  
- Dugnad 27.sept. kl 17.00 – 19.30 
- Dugnad 28.sept. kl 17.00 – 19.30    

 
• Neste styremøte tirsdag ,7.nov kl 18.00 

 
 

Britt Hansen 
Sekretær Andebu JFF 


